
                      Jaarverslag van de secretaris over 2024

In het jaar 2024 waren 8 bestuursvergaderingen. In deze vergaderingen werden 
de vaste onderwerpen en ontwikkelingen binnen onze afdeling besproken en 
werd ook gediscussieerd over landelijke en lokale ontwikkelingen binnen de 
gehandicaptenzorg. 
Ook hebben er in 2024 5 gezamenlijke vergaderingen met bestuursleden  van 
Platform Gehandicapten (PGV) en van Senioren Belang Valkenswaard (SBV) 
plaatsgevonden. 
Naast bovenstaande vergaderingen met had Hans in zijn hoedanigheid van 
penningmeester enkele vergaderingen bij de subsidieverdeler Stichting 
Carrousel. In het kader van het sociaal domein is er bij de gemeente 
Valkenswaard een denktank ingericht waarvan  naast de afgevaardigden van de 
reeds eerder genoemde organisaties ook Ted namens ons deel van uit maakt. 

In een gesprek met wethouder Bram Bots van Valkenswaard heeft Ted gepleit 
voor de invoering van een systeem van WMO-indicaties zonder einddatum. Nu 
is de situatie dat veel mensen met een beperking om de paar jaar herkeurd 
moeten worden terwijl er geen verbetering in hun lichamelijke of verstandelijke 
situatie is of zal komen. 

Met 2 medewerkers van MEE, die gedetacheerd zijn bij de gemeente 
Valkenswaard en Bergeijk, zijn afspraken gemaakt omtrent  samenwerking ter 
ondersteuning van mensen met een licht verstandelijke beperking. (LVBérs) Het 
is van groot belang dat deze mensen meer aandacht moeten krijgen om hen 
niet aan de verkeerde kant van de maatschappij terecht te laten komen. 

Ook hebben Ted, Hans en Jan de jaarlijkse gesprekken gevoerd met 
afgevaardigden van onze clubs. Het doel van deze gesprekken: de onderlinge 
band met het bestuur verstevigen, eventuele wensen vanuit de clubs kenbaar 
maken en het reilen en zeilen van de clubs bespreken. De gemeenschappelijke 
tendens is dat de clubs goed draaien maar dat met name bij de Uitlaat van de 
dinsdag- en woensdagavond nog leden en zeker enkele vrijwilligers welkom zijn. 
Er zijn bij alle clubs geen financiële perikelen. Momenteel draaien de clubs met 
63 vrijwilligers waarvan ruim  98% een verklaring omtrent gedrag (VOG) heeft. 



In 2024 hebben enkele leden van Houten zich aangemeld als betalend lid van 
onze vereniging. Dit heeft er in geresulteerd dat we tot nu toe 78 betalende 
leden hebben. 
 
Als de kabinetsplannen doorgaan zullen de gemeentes , ook in ons werkgebied, 
vanaf 2026 minder geld van de overheid ontvangen, met als eventueel gevolg 
dat hun bijdrage aan onze subsidieverstrekker Carrousel kunnen verminderen, 
wat weer zijn invloed kan hebben op de subsidies die wij ontvangen om onze 
clubs draaiende te houden. Het bestuur is zeker geen voorstander om de 
contributies voor deelname aan de clubs exorbitant te verhogen daar het 
merendeel van onze clubleden slecht een Wajong uitkering ontvangt en dat is 
geen vetpot. Hans, onze penningmeester en afgevaardigde bij Carrousel houdt 
de vinger aan de pols. 



Activiteiten 2024:

Naast de wekelijkse vaste activiteiten van onze ontspanningsclubs: 
3 februari carnavalsmiddag bij zalencentrum Geenhoven
6 april vrijwilligersfeest bij de Dommelstroom. (beugelen)
7 april Verwen dag Severinus. Weer ruim 900 poffertjes door Ted en Jan 
gebakken. 
25 april Algemene ledenvergadering
24 september een zeer geslaagde moederreis naar het Limburgse 
Vlaaienmuseum en ter afsluiting een 3 gangen menu in Veldhoven.
9 november feestavond ter gelegenheid van het 40 jaar bestaan van onze 
discoclub D’n Opkikker met (gratis) optreden van o.a. de bekende volkszager 
Django Wagner. Een zeer geslaagde avond. 
14 december curlingwedstrijden op de kunstijsbaan in Valkenswaard. 
 
Bij het vrijwilligersfeest op 6 april zijn enkele vrijwilligers door het bestuur 
verblijdt met een bos bloemen en een cadeaubon vanwege hun lange jaren als 
vrijwilliger. Jubilarissen die niet aanwezig konden later in het jaar 
persoonlijk gefêteerd met hun jubileum. 
 
Het is de redactieraad nog iedere keer gelukt de nieuwsbrief inhoudelijk gevuld 
te krijgen maar wij zouden het zeer op prijs stellen als onze leden, vrijwilligers 
en de diverse clubs ook eens een keer kopij inleveren. 
Dit geldt overigens niet alleen voor de nieuwsbrief. Ook voor de website zitten 
wij dringend om kopij te springen. Maak daar gebruik van a.u.b. 

Valkenswaard januari 2025 
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